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§ 5 
Medborgarförslag ”Mer vegetariskt”  
ÖST 2021/627 
 

Beslut  
Östermalms stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens 
tjänsteutlåtande som svar på medborgarförslaget. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Östermalms stadsdelsnämnd fick den 10 augusti 2021 ett 
medborgarförslag där förslagsställaren konstaterar att produktionen 
av mat har en stor påverkan på de globala utsläppen av koldioxid 
och anser att krafttag krävs för att minska klimatpåverkan från 
kosten, såsom att normen för kosten ska vara helvegetarisk. 
Att minska stadens klimat- och miljöpåverkan genom ökad andel 
ekologiska och klimatsmarta livsmedel i verksamheterna 
är en viktig fråga i Stockholms stad. Östermalms 
stadsdelsförvaltning bedriver därmed ett aktivt arbete med att 
minska klimatpåverkan från maten som serveras inom 
verksamheterna. I frågan arbetar förvaltningen inte enbart genom att 
servera vegetarisk kost utan lägger även vikt vid lokal produktion, 
transporter, ekologisk produktion, matsvinn med mera. Det finns 
även andra perspektiv än klimatperspektivet som är viktiga att ta 
hänsyn till avseende mat och måltider, exempelvis nutrition, hälsa 
och specialkost. 
Förvaltningen tackar förslagsställaren för synpunkterna kring att 
servera vegetarisk kost för att minska matens klimatpåverkan och 
instämmer i vikten av att arbeta med frågan. Förvaltningen kommer 
därmed fortsätta arbetet med klimatsmart mat och ser det som en 
viktig del i att nå stadens klimatmål och globala klimatutmaningar. 
  
 

Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 ÖST 2021/627-5 Svar på medborgarförslag om mer 
vegetarisk kost 

 ÖST 2021/627-6 Bilaga Medborgarförslag om att öka 
andelen vegetariska måltider i alla stadens verksamheter 
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